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Mødet er kl. 10, hos Knud Erik, Præstekravevej 11 

 

Indkaldte:     Knud Erik Øllgaard, Børge Pedersen, Ane Line Johannessen, Jens 
Nikolajsen, Peder Boudigaard Nielsen     

                   samt suppleanter Sofie Pedersen og Ida Hestbæk 

 

      
 

Emne Referat 

1. 
Godkendelse af referat fra sidste møde 

 

Godkendt 

2. 

Opdatering omkring hjertestarter 

Jens arbejder videre med andre tilbud. Vi 

ser på hvor meget vi selv kan gøre af 

arbejdet. Feks selv købe kabel, lægge det 

ned mv.  

Hjertestarter er købt og er hos Jens. 

Arbejdet påbegyndes i det nye år. 

Jens tager fat om det. 

3. 

 Kystsikring, fællesareal, beplantning.   
Nyt fra mødet i torsdags 

Møde i torsdags her. Kommunen udlåner 

trailer med udstyr: Buskrydder, 

motorsave, ørnenæb samt diverse 

sikkerhedsudstyr. Fjerne hybenroser, 

gyvel, pil, bjergfyr, havtorn på 

fællesarealer. Her skal primært være lyng 

og græs. Trailer lånes i forb med 

arbejdsdage 29 til 1. Juni. Sofie står for 

lån af trailer, som vil stå på hendes 

grund. Vi holder bestyrelsesmøde 

torsdag den 30/5 kl 10,00 hos Sofie for at 

aftale detaljer omkring arbejdsdagene kl 

13,00 til 16,00. Samme dag arbejde om 

eftermiddagen. Ane Line lægger besked 

på hjemmeside og skriver ud . 

4. 

Nyt stisystem i området – opdatering 
(Ida , Børge) 

 5,8 km. “Sindrup Vejle sporet”. Børge 

og Ida gjorde rede for planerne om en 

gangsti i området, der omfatter gang på 

Kappels jorder, nabo 

grundejerforeningen samt vores 

grundejerforening. Ida og Børge tager 

kontakt til den anden GF. Så kan vi 

måske lave projektet sammen. Pæle m.m. 

til orientering leveres af foreningen 

“Spor i landet”. Folder til ruten 

udarbejdes af udvalget og er næsten 

gratis hos “Spor i landskabet”. 

Derudover udarbejdes diverse 
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informationsmateriale omkring området. 

Der skal søges penge til grusbelægning 

på bla Kappels dige. Flot arbejde! 

5. 
Fordele KE’s opgaver i bestyrelsen 

Opgaver, papirer mm fordelt. 

6. Funktionelle email adresser. Roland 
mener vi bruger det for lidt. Hvad gør 
vi? 

Vi beholder det. De fleste er tilfredse 

med systemet. 

7. Opdatering af hjemmeside – har 
mangler. Er det Roland? 

Kontakt til Roland ang opdatering 

8. Mulighed for opkrævning af kontingent 
via email. 

Indtil videre fortsætter  det gamle system 

9. 
Udbetaling af bestyrelsesvederlag 

Gjort 

10. 

Eventuelt 

Næste møde Lørdag den 9/3 kl 10,00. 
Strandskadevej vej 14 hos Peder. 
Derefter møde 30/5 kl 14, 00 hos Sofie, 
Fjordternevej 10 
Info om vores posthus. Problemer med 
døren. Posthusene skal ikke være låst. 
Besked til Erik Rasmussen. 
 
Ida Hestbæk overtager arbejdet som 
kasserer i foreningen pr. 1. januar 2019. Hun 
overtager efter Knud Erik Ølgaard, der har 
valgt at stoppe efter et længere 
sygdomsforløb. 

 
 

 

 


